
 

Vragen VVD Rijswijk voor het Forum Samenleving van 22 september 2020 

Vragen betreft agendapunt 6 Jeugdhulp onder GR 

IB 20 087 addendum financiering 

- Kan de wethouder ons vertellen in hoeverre de financiële compensatie 

geleverd door het Rijk afdoende is geweest om de gaten a.g.v corona te vullen? 

Om hoeveel geld ging het? 

- Is het bekend waar de aanvullingen met name aan zijn besteed voor de 

Jeugdhulp in Rijswijk? 

IB 20 098 Inkoop en Regiovisie Jeugdhulp 

- Corona heeft roet in het eten gegooid wat betreft het afronden van het 

proces rondom de inkoop. Om pragmatische redenen wordt het proces deels 

afgerond. Waar reeds overeenstemming over is wordt op doorgegaan, de rest 

verloopt organisch, waarbij oude processen samenlopen/overlopen in nieuwe 

processen. Dit klinkt als een risico waarbij zicht en grip op bestaande 

structuren, moeilijk kunnen worden gescheiden van de effectiviteit van nieuwe 

structuren. Is hiermee rekening gehouden? Kan de wethouder toelichten hoe 

de extra monitoring hierop plaatsvindt? 

- Regionaal is aan de hand van de bepaling van de tarieven een kostenstijging 

geraamd van maximaal 7 mln. Hoe gaat de regio dit opvangen? En wat 

betekent dit voor Rijswijk? 

IB 20 099 JB 

- De JB is te complex en kent sinds de decentralisatie een niet kloppend stelsel 

wanneer vergeleken met de jeugdhulp. Het verbeterplan dat wordt voorgesteld 

kent een kostenpost van 120k verdeeld over 2020 en 2021, en is ongedekt. Hoe 

kijkt de wethouder aan tegen deze extra post? Wie gaat dit betalen, en als 

Rijswijk dit doet, welk aandeel zal het hier in hebben? 

- Heeft de raad het Verbeterplan met betrekking tot onze regio reeds gezien? 

Zo niet, gaat dit gebeuren? 

 

 

 



IB 20 110 Kostenontwikkeling Jeugdhulp 

- In deze brief verwijst nu naar het monitoren van de kostenontwikkelingen 

rondom jeugdhulp, iets wat de wethouder eind 2019 aan de raad heeft 

toegezegd. De bijlage laat een groot aantal actiepunten zien waarbij zicht op de 

ontwikkelingen alsmede kostenreductie wordt beoogd. De impact van deze 

maatregelen zijn op dit moment nog niet inzichtelijk te krijgen. De inzet is te 

prijzen. Echter, de VVD Rijswijk is wel verbaasd om te moeten lezen dan andere 

initiatieven om de kosten in de jeugdhulp transparant en inzichtelijk te krijgen 

niet worden aangenomen. 

Enige weken geleden presenteerde Follow the Money1, een journalistieke 

beweging, een initiatief om onderzoek te doen naar de immer verdwijnende 

zak met geld in het moeras dat jeugdhulp heet. Oftewel, hoe verloopt die 

geldstroom naar deze zorg? Daartoe zijn 149 gemeenten aangeschreven om te 

reageren, dan wel in gesprek te gaan en data aan te leveren. Rijswijk heeft 

volgens FTM geweigerd kennis en data te leveren. 

- Is de wethouder het met ons eens dat elk initiatief op waarheidsvinding en 

transparantie zou moeten worden aangegrepen op dit dossier? En dat een 

dergelijk onderzoek van FTM de inzet die door de gemeente en de H10 wordt 

gepleegd meteen kan toetsen? 

- Is de wethouder het met de VVD Rijswijk eens dat het onderzoek van FTM een 

unieke kans kan bieden om een ander licht te brengen op dit complexe 

dossier? 

- Kan de wethouder uitleggen waarom Rijswijk hier niet aan heeft 

meegewerkt? 

Namens de fractie van de VVD Rijswijk, 

Menno Ezinga 

 

 

 
1 https://www.ftm.nl/artikelen/het-moeras-jeugdzorg-waar-blijft-het-geld 


